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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 10/19 

Komisji Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Wsi 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 3 września 2019r. 
 

 
Rozpoczęcie – godz. 950 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. 
 
Obrady prowadziła ZUZANNA DONATH-KASIURA  – Przewodnicząca Komisji 
Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Wsi. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego 
Rady Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Opolu. 
 

*  *  * 
 

Z.DONATH-KASIURA , Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Wsi 
przywitała członków Komisji i zaproszonych gości. 
Stwierdziła quorum i odczytała proponowany porządek obrad.  
Porządek obrad posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 

*  *  * 
 
Ad. 1. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady 
Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Opolu. 
 
M.GRABELUS (dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska) – omówił przedmiotowy projekt 
uchwały – w załączeniu. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – czy są pytania? 
 
P.SEMAK (członek Komisji) – co się dzieje bo z tego co mi wiadomo to M.Grabelus był w Radzie 
Nadzorczej WFOŚiGW? 
 
M.GRABELUS  – tak. Złożyłem rezygnację oficjalnie i to jest do opublikowania. Natomiast 
przyczyny to już nie do opublikowania. Po prostu uważam, że prawdopodobnie  w najbliższym czasie 
nie zawsze będą mógł uczestniczyć w posiedzeniach Rady ze względów zdrowotnych. Natomiast 
uważam, że ktoś z Zarządu Województwa powinien uczestniczyć. Rozmawiałem o tym z Marszałkiem 
informując, że będą jakieś moje nieobecności. 
 
P.SEMAK  – bo tam jest tak – przedstawiciel marszałka, przedstawiciel wojewody 
 
M.GRABELUS  – i przedstawiciel ministra. Z urzędu minister ma przewodniczącego, sejmiku 
wiceprzewodniczącego. 
 
P.SEMAK  – z ustawy? 
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M.GRABELUS  – tak. 
 
Z.DONATH-KASIURA – Zarząd Województwa zarekomendował? 
 
R.NOWOSIELECKI (Biuro Sejmiku)  – Marszałka Andrzeja Bułę. 
 
P.SEMAK  – a my w tym momencie tylko opiniujemy projekt uchwały a kandydatura padnie na sesji. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – czyli to nie my opiniujemy kandydaturę tylko projekt uchwały? 
 
R.NOWOSIELECKI  – w tym momencie oficjalnie jest wpisana kandydatura do projektu uchwały. 
Natomiast na moment kiedy Państwo otrzymali projekt zdaje się, że jej nie było. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – nie było. 
 
R.NOWOSIELECKI  – tak więc w tej chwili Komisja ma dwie opcje – zaopiniować sam projekt 
uchwały i byłaby to taka czysto techniczna kwestia, albo zaopiniować projekt z wskazanym 
kandydatem. 
 
M.GRABELUS  – raczej z kandydatem moim zdaniem. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – myślę, że jeżeli już mamy opiniować to z wskazanym kandydatem. 
 
A.KONOPKA  – a mamy przygotowany projekt uchwały z kandydatem? 
 
Z.DONATH-KASIURA  – projekt otrzymaliśmy wczoraj w godzinach popołudniowych na maila. 
 
R.NOWOSIELECKI  – sugerowałbym jednak zaopiniować projekt ze wskazaniem kandydata, 
ponieważ nic nie stoi na przeszkodzie, aby na sesji pojawiły się dodatkowe pytania czy 
kontrkandydatury. 
 
P.SEMAK  – jest kandydatura pewna w tym momencie? 
 
R.NOWOSIELECKI  – tak. 
 
P.SEMAK  – dobra. No to głosujemy. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem … 
 
P.SEMAK  – to kto jest kandydatem? 
 
Z.DONATH-KASIURA  – Marszałek Andrzej Buła. 
 
E.GOLA (członek Komisji)  – to jest PDF, który otrzymaliśmy wczoraj bez kandydata. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – nie ma, dlatego dzisiaj otrzymałam informację, że Zarząd czy Prezydium 
wytypowała Marszałka. 
 
A.KONOPKA (Wiceprzewodniczący Komisji)  – to ja rozumiem Panią Przewodniczącą, że 
dostaliśmy projekt uchwały z nazwiskiem. 
 
Z.DONATH-KASIURA  – nie. Projekt był bez nazwiska natomiast nazwisko jest już znane. Stąd 
moja propozycja aby opiniować projekt z nazwiskiem. 
 
P.SEMAK  – dobrze. To ja się wstrzymam. 
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Z.DONATH-KASIURA  – kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu 
uchwały, w której na wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej WFOŚiGW wskazany został Marszałek 
Andrzej Buła.? 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA” 
 
***WNIOSEK*** Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyznaczenia Wiceprzewodniczącego Rady Nadzorczej Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. 
 

*  *  *  
 

Na tym Przewodnicząca Komisji zakończyła dyskusję, podziękowała członkom Komisji                            
i przybyłym gościom za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady. 
 

*  *  *  
 
Zakończenie – godz. 1000 
Czas trwania posiedzenia – 10 minut   
                             

           

Protokołował:   

R.N. 

    

 

Przewodnicząca Komisji 
Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Wsi 

 
    ZUZANNA DONATH-KASIURA 

 


